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§ 11 o 
Fördelning av bidrag till föreningar – sammanställning 

  

Beslut 
Stadsdelsnämnden avslår helt, med hänvisning till gällande riktlinjer, 

ansökningar från följande föreningar; 

 

Husby Föräldrar Förening  

Ofullständig ansökan.  

 

Rinkeby Run 

Ofullständig ansökan.  

 

Unga Örnar Turbo 

Ofullständig ansökan.  

 
Atletico Rinkeby IK 

Ofullständig ansökan.  

 

Somaliska kulmiye förening 

Ofullständig ansökan.  

 
Rinkeby föräldrarrådets förening 

Ofullständig ansökan.  

 

Detta är vi (Rinkebystråket förening) 

Ofullständig ansökan.  

 

Svensk-Eritreanska Solidaritetsrörelsen i Kista 

Ofullständig ansökan.  

 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd fastställde den 19 december 2017 riktlinjer för 

bidragsgivning till ideella föreningar. Av riktlinjerna framgår bland annat de 

villkor som gäller för nämndens bidragsgivning inklusive uppföljning och 

redovisning. Sista dag att ansöka om föreningsbidrag för 2019 var den 1 oktober 

2018.  

 

Totalt har 22 föreningar ansökt om bidrag. Av dessa har 14 föreningar efter 

kompletteringsbegäran och utgången kompletteringstid inkommit med 

fullständiga ansökningar. Förvaltningen föreslår att nämnden beslutar om avslag 

för övriga åtta ansökningar eftersom de är ofullständiga. 
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Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 december 2018.  

Dnr 5.4.-618-2018 

 
Förslag till beslut  
Ordföranden Benjamin Dousa (M) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.    

 

Elvir Kazinic (S) lämnade ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med det.  

Beslutsgång 
Ordföranden Benjamin Dousa (M) ställde de bägge förslagen mot varandra och 

fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 

 

Reservation 
Elvir Kazinic m. fl. (S) reserverade sig mot nämndens beslut till förmån för eget 

förslag enligt följande: 

 

- Att bifalla förvaltningens förslag till beslut samt 

- Att besluta att de nu icke utnyttjade medlen för föreningsbidrag (1 035 000) 

reserveras för en ny utlysning av möjligheten att söka föreningsbidrag som 

behandlas vid nämndens sammanträde i april 2019. 

Föreningslivet är en jätteviktig del av civilsamhället i våra stadsdelar. Många av 

våra invånare är relativt nya i Sverige och har därmed inte med sig den starka 

folkrörelsetraditionen som varit en viktig del i framväxten av det 

välfärdssamhälle som under de senaste dryga hundra åren vuxit fram och 

kommit att prägla livet i Sverige. Genom detta har det blivit möjligt för alla att 

utvecklas efter sina förutsättningar och utan ekonomiska begränsningar. 

Föreningarna har också varit en viktig del i bildningsverksamhet som förutom 

det traditionella skolväsendet varit en förutsättning för alla att skaffa sig 

utbildning för att få arbete och på så sätt kunna försörja sig och sin familj.  

 

Därför är stöd till föreningar viktigt. Det gäller såväl utbildning i att driva en 

förening på ett korrekt sätt så att de formalia som krävs enligt stadgar etc kan 

hanteras. Men inte minst är det viktigt att det ges ekonomiska förutsättningar för 

att bedriva verksamheter och på så sätt medverka till att kanske framför allt barn 

och unga får en meningsfull fritid. Genom att de blir aktiva i en förening lär de 

sig många färdigheter som på ett utmärkt sätt kompletterar den obligatoriska 

skolan. 

 

Förutom de rena föreningsbidragen samarbetar förvaltningen med civilsamhället 

genom IOPer, vilket innebär ett mer långvarigt samarbete. För mindre och 
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kanske inte lika etablerade föreningar med större organisation utgör 

föreningsbidraget en viktig komponent för att utveckla verksamheten. 

För 2019 har nu 22 föreningar ansökt om föreningsbidrag. Av dessa var 

majoriteten ofullständiga och efter möjligheten att komplettera återstod endast 

14 fullständiga ansökningar. Det är ett mycket litet antal i ett område där 

föreningar spelar en stor roll i civilsamhället. Detta måste ses som ett 

misslyckande för Stadsdelsnämndens ambitioner att samarbeta med  

 

Totalt sett innebär förvaltningens förslag till beslut att endast en tredjedel eller 

565 000 kr av de avsatta medlen på 1,6 mnkr utnyttjas i detta beslut. 

Mot denna bakgrund föreslår vi att en ny ansökningsomgång utlyses omgående 

så att det nu outnyttjade anslaget kan användas vid en beslutsomgång vid 

nämndens möte i april och där föreningar kan lämna in nya ansökningar senast 

den 15 februari 2019. Inför denna ansökningsomgång måste ansträngningarna 

att nå ut till föreningar öka och uppsökande verksamhet genomföras. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


